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Zápis z 52. řádného jednání výkonného výboru České asociace stolního tenisu 
 

Datum 19. 8. 2014, 13:25 hod, Strahov 
Přítomni: 
Z. Špaček – předseda VV, N. Endal, J. Brothánek, P. Bohumský – místopředsedové VV, 
A. Roubalová – členka DR  
Hosté – V. Slobodzian (do 14 hodin) 
 
 

VV projednal: 

 

1) A zkontroloval úkoly z minulého zasedání VV dne 22. 7. 2014.  

Úkoly byly splněny.  

2) Zprávu J. Brothánka o odpovědi na naše námitky ohledně závěrečného protokolu kontroly 
NKÚ na sekretariátu svazu ze dne 17. 7. 2014. NKÚ částečně našim námitkám vyhověl, jednu 
položku nám dodatečně uznal. J. Brothánek se obrátí nesouhlasným dopisem na vedení NKÚ a 
bude požadovat odstranění poslední položky, která nám nebyla uznána a nebyla zařazena 
z pohledu NKÚ jako uznatelná položka z dotačního programu V. MŠMT – Organizace sportu 
2012.  

3) Zprávu Z. Špačka o setkání předsedy ČAST s předsedou Rady krajů J. Veselkou. První schůzka 
by se měla konat při WT v Olomouci v sobotu 30. 8. 2014. Oba projednali aktuální témata, 
která by se měla projednat na tomto setkání. Zástupcům krajských svazů bude proplaceno 
jízdné. 

4) Zprávu Z. Špačka ze semináře k návrhu Zákona o podpoře sportu. Ministr školství, mládeže a 
tělovýchovy vyhlásil veřejnou rozpravu k tomuto návrhu zákona. Připomínky k návrhu zákona 
je možné podávat od členů jednotlivých sportovních svazů a sdružení, a to e-mailovou cestou 
na adresu ČOV. Ten je bude zpracovávat a předávat na MŠMT. Následně bude návrh zákona 
projednán vládou (podzim 2014).   

5) Zprávu N. Endala o průběhu příprav letošního WT v Olomouci. Bylo prezentováno mimo jiné: 
mimořádný doprovodný program při WT, mimořádné náklady na propagaci, zvýšení nákladů 
za použití vysílacích práv placených ČT, ale také mimořádná účast hráček a hráčů a jejich 
doprovodu. VV je přesvědčen, že se tento turnaj nedostane do červených čísel. 

6) Zprávu N. Endala o připravované koncepci přípravy talentované mládeže, předložené na 
minulém VV předsedou komise mládeže M. Linertem. Sešla se odborná skupina ve složení: 
Steffek, Endal, Linert, Botková, Vrňák a projednala možné úpravy v této koncepci, zejména 
v ekonomické oblasti. Dokončení a předložení VV se očekává při příštím jeho zasedání. 

7) Zprávu N. Endala o výběrovém řízení na post trenérů mládežnické reprezentace. VV prodloužil 
termín jmenování do konce srpna 2014. 

8) Spuštění nového svazového webového portálu dne 18. 8. 2014, chybí spuštění STISu, kde se 
dolaďují poslední drobnosti. Dále spuštění nového elektronického periodika „Flip“, který bude 
vycházet na webových stránkách Asociace. 



                                                                                                           Zápis z 52. řádného jednání VV ČAST 
 

Aktualizováno 20. 8. 2014                                                                                                                                                  Stránka 2 

9) Další žádosti z projektu vyhlášeného VV na podporu mládežnického stolního tenisu 
z dotačního programu V. MŠMT. 

10) Žádost reprezentačních trenérů o změnu postoje VV k používání plastových míčků v ligových 
soutěžích. VV částečně žádosti vyhověl.  

11) Účast I. Vacenovské a P. Bohumského (vrchní rozhodčí) na Světovém poháru žen v říjnu 
v rakouském Linci. VV považuje účast obou aktérů za další významný úspěch českého stolního 
tenisu. 

 

VV vzal na vědomí: 

1) Zprávy reprezentačních trenérů z MEJ v Itálii. A. Botková zpracovala následně výtah z těchto 
zpráv k prezentaci široké stolně-tenisové veřejnosti.  

 

VV schválil: 

1) Změnu rozhodnutí VV ze dne 13. 5. 2014. VV zavádí možnost používání plastových míčků 
v extralize žen. Jednotlivé kluby budou moci hrát extraligu s oběma typy míčků (plast i 
celuloid). VV též doporučuje zavedení této možnosti v extralize mužů. Rozhodnutí však 
nechává na APK.  

2) Rozhodnutím per rollam ze dne 11. 8. 2014 nominaci na ME v Lisabonu (září 2014). Muži: 
Prokopcov, Širuček, Konečný, Reitšpies a Jančařík. Ženy: Vacenovská, Štrbíková, Matelová, 
Pěnkavová. Výpravu doplňují 2 trenéři, 2 maséři, mediální pracovník, předseda svazu (na 
Kongres ETTU), vedoucím výpravy je N. Endal. 

3) Rozhodnutím per rollam ze dne 4. 8. 2014 na základě doporučení komise pro otevírání obálek 
a hodnocení nabídek VV ČAST uzavřít kupní smlouvu s uchazečem Auto Heller s.r.o. na 
veřejnou zakázku „2 ks mikrobusů pro potřeby ČAST. 

4) Účast J. Brothánka na 13. krajské konferenci Karlovarského krajského svazu stolního tenisu, 
která se koná 10. 9. 2014 v Sadově (Kulturní dům) od 16 hodin.  

5) Účast J. Brothánka a Z. Špačka na jednání DR, které se bude konat při WT v Olomouci. 

6) Rozdělení financí pro kluby, regionální a krajské svazy pracující s mládeží z dotačního programu 

V. MŠMT - Organizace sportu, vyhlášené VV. Schváleny byly dotace pro tyto subjekty: pro TTC 

Kostelec nad Orlicí, STC Slaný TJ Sokol Náklo, které byly na posledním VV pozastaveny. Dále 

schválil pro krajské centrum mládeže Olomouckého kraje ve výši 80 tis. CZK a pro podporu 

oddílu Slavoj Severotuk Ústí nad Labem, pro hráče T. Polanského ve výši 50. tis. CZK. 

7) Nominace rozhodčích na mezinárodní turnaje (WT Olomouc, Světový pohár žen v Rakousku, 

EVTTC 2014 ve Španělsku). 

8) Podporu knihy V. Slobodziana k 90. výročí vzniku organizovaného stolního tenisu 

v Československu, a to zakoupením 300 ks těchto knih, její propagaci při velkých akcích 

organizovaných ČAST, na webových stránkách Asociace a ve zprávách či periodikách 

vydávaných Asociací.   
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VV uložil: 

1) P. Bohumskému: Dokončit a uveřejnit novou směrnici o komisařích ČAST. 
 T: 10. 9. 2014 

 
2) J. Brothánkovi: Zajistit podepsání smluv a zajištění dokladů z dotačního V. MŠMT od 

schválených příjemců dotace z dnešního zasedání VV.  
      T: 10. 9. 2014 
  
3) J. Polednemu: Zajistit zveřejnění rozhodnutí VV ohledně používání míčků v extralize žen.  

T: 25. 8. 2014 
 

4) Z. Špačkovi: Zajistit výzvu členům APK možnost změny v používání plastových míčků v extralize 
mužů 
T: 25. 8. 2014 

 
 

 
Jednání ukončeno 19. 8. 2014 v 17:00 hod. 

Příští zasedání VV: 11. 9., 16. 10. a 12. 11. 2014 vždy od 13 hodin v Praze na Strahově. 

 

Zapsal: Z. Špaček 
Schválili: J. Brothánek, N. Endal, P. Bohumský, Z. Špaček 


